
 

Kære medlemmer af repræsentantskabet 

 

Siden jeg blev valgt ind i bestyrelsen i 2021, har jeg arbejdet for at varetage vores 

boligafdelingers behov her i VIBO. Jeg brænder for at sikre, at vi alle bliver hørt, 

og at der bliver taget hånd om de ting, der gør en forskel for os. 

 

I bestyrelsen har vi fået en del fra hånden, blandt andet med et udviklingsforløb, 

der førte til ansættelsen af en ny direktør, som passer til vores behov. Jeg er glad 

for de resultater, vi har opnået, men der er stadig meget, vi kan gøre sammen. 

 

Jeg har været en del af det lokale bestyrelsesarbejde siden 1998 og har blandt 

andet arbejdet for at skabe aktiviteter for beboerne. Det ligger mig meget på 

sinde, at det skal være nemt og trygt at være med i afdelingsbestyrelsen, og jeg 

har gjort en indsats for at styrke beboerdemokratiet i vores afdeling. Mit fokus har 

været på at fremme det gode naboskab og passe på vores fællesskab.  

Jeg kæmper for, at der skal være tydelige konsekvenser for dem, der gentagne 

gange bryder reglerne og gør livet surt for de andre beboere. Derfor har jeg også 

besøgt andre bestyrelser for at dele erfaringer og finde gode løsninger, som vi kan 

bruge til at skabe en stærkere, mere inddragende bestyrelseskultur. 

Jeg vil rigtig gerne fortsætte arbejdet og håber, I vil bakke op, så vi kan gøre 

endnu mere for vores afdelinger og VIBO-fællesskab 

 

Med venlig hilsen,   

Tina Belsø   
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